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НОВИ САД -Нацрт закона о јавној својини практично је готов, објашњава за
Радио-телевизију Војводине шеф радне групе Владе Србије за израду тог документа
Бојан Костреш, међутим како каже, процес је на самом крају доспео у ћорсокак због два
става једног члана нацрта закона који се односе на право својине Аутономне покрајине
Војводине над великим системима.

  

Костреш сматра да све што је стварано у време аутономије, од новца становника
покрајине, мора да се врати Војводини на управљање, а то су између осталог, путеви,
железнице, телеком, пошта и друго.

  

Противници враћања великих система на управљање Војводини поручују да је то
противно Уставу републике Србије.

  

Бојан Костреш, међутим, каже да се ту ради о политичком, а не техничком проблему, и
да би све оно што је одузето 1988. године требало да буде враћено покрајини без
условљавања.

  

Шеф радне групе, упркос застоју у раду, сматра да је то тело за два месеца урадило
више него што је урађено у последњих 11 година, и уверен је да ће се Закон о јавној
својини већ најесен наћи пред посланицима Скупштине Србије.
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